
   Zápis ze 17. schůze Rady obce konané 10.2.2016 v 18.30 hod. 

Přítomni: J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš,  
Omluveni: ing. L. Dostálová 
Hosté: Ing. L. Prokop  
Program: 

1. Zahájení jednání  
2.  Kronika obce - zápis za rok 2015 a předání funkce 
3.  VPP stanovení počtu a doby smluv 
4.  Pronájmy prostor v budově OU 
5.  Žádosti 

 
Jednání:  

1. Starosta obce zahájil jednání v 18.30 hod. 
 

2. Kronika obce. Pan Kronikář ing. L. Prokop přečetl RO připravený zápis za rok 2015. 
Navíc pan Prokop zpracoval dva velmi cenné soubory historických fotografií.  
A protože již koncem roku pan Prokop oznámil, že chce svoje působení ve funkci 
kronikáře ukončit, je toto poslední zápis, který ještě dokončí. Proto při této příležitosti 
starosta obce panu Prokopovi poděkoval za jeho svědomité vedení obecní kroniky po 
dobu neuvěřitelných 42 let, a předal mu dárek. 
Usnesení č.2/17 RO: RO schvaluje zápis do kroniky obce za rok 2015. 
 Hlasování 4-0-0 
Novým kronikářem obce bude od února 2016 Pavel Kříž. 
 Usnesení č.2a/17 RO: RO schvaluje do funkce kronikář obce od 1.2.2016 
Pavla Kříže 
 Hlasování 4-0-0 

3. VPP Obec obdržela zatím 3 žádosti zájemců o práci VPP pro obec.  
Usnesení č.3/17 RO: RO schvaluje vytvořit 3 místa na práci VPP od 1.4.2016 na 
zkrácený úvazek.  

 Hlasování 4-0-0 
4. Pronájem prostor v budově OÚ. Jedná se pronájem místností uvolněných přestěhováním 

Obecního muzea a klubovny MOP. 
Usnesení č.4/17 RO: - RO schvaluje pronájem místnosti pro kancelář paní ing. 
Necidové. Od 11.2.2016 na dobu 1 roku s možností prodloužení. Za cenu 826 Kč 
/m2/rok + platba za topení dle platného výpočtu. Ve smlouvě je třeba doplnit poplatek 
za vodné, stočné a tříděný odpad. 

  Hlasování 4-0-0 
Usnesení č.4a/17 RO: - RO schvaluje vyvěšení dalšího záměru obce: Pronájem 
místností v budově OU. Jedna místnost v suterénu a druhá v 1. patře. Prostory jsou 
vhodné např. i na provozovnu.  
  Hlasování 4-0-0 



 Zápis ze 16. schůze Rady obce konané 10.2.2016 
 

 
- V rámci sjednocení cen nájmů v budově OÚ byla navržena nová nájemní smlouva i 
paní Evě Králové. Eva Králová souhlasí s novou výší nájmu, ale požaduje snížit nájem 
za WC, které má také pronajato a za teplo, protože momentálně v pronajatých 
prostorách pracuje minimálně. O případné nové dlažbě bude rozhodnuto samostatně. 
Podle ceny a možností obecního rozpočtu. 
Usnesení č. 4b/17 RO: RO schvaluje snížení nájemného Evě Králové za WC (které je 
součástí pronajatých prostor) na polovinu a teplo účtovat až v období, kdy opět začne 
pracovat po mateřské dovolené. 
  Hlasování 4-0-0 

5. Žádosti: Obec eviduje 7 žádostí o prominutí platby stočného. XXX Všichni doložili 
potřebné doklady o tom, že trvale žijí mimo obec. Přílohy 
Usnesení č. 5/17 RO: RO schvaluje prominutí platby stočného všem jmenovaným 
žadatelům. 

  Hlasování 4-0-0 
- xxx žádá o prodej stavebního pozemku v obci, až budou k dispozici.  
Usnesení č. 5a/17 RO: RO bere na vědomí. 

6. Návrhy na odbahnění rybníka Pešák. RO doporučuje projednat na příštím jednání ZO. 
 
  
Závěr jednání 21.00 hod. 
 

   
Blanka Křížová       Josef Březka 
místostarostka obce      starosta obce 


